
 

 

 Συνάδελφοι,  

Τους τελευταίους 8 μήνες ζούμε ένα deja vu του 2008, 
με ένα εντελώς διαφορετικό οικονομικό περιβάλλον 
αλλά με τις ίδιες ακριβώς προκλήσεις. 

Ηχεί σε όλους, ότι η μεγαλύτερη ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
Ασφαλιστική Εταιρεία έχει πουληθεί και ότι τίποτα 
δεν μπορεί να αλλάξει. Εμείς που ζούμε και βιώνουμε 
καθημερινά αυτή την κατάσταση, γνωρίζουμε ότι 

τίποτα δεν είναι τελεσίδικο. 

Γνωρίζουμε επίσης ότι ανεξάρτητα από την έκβαση της προσπάθειας πώλησης της 
εταιρείας, αύριο πάλι όλοι μαζί θα πρέπει να διαφυλάξουμε τα κεκτημένα που 
έχουμε δημιουργήσει όλα τα προηγούμενα χρόνια, τα οποία με καθημερινή δουλειά, 
αξιοπρέπεια και μόχθο πετύχαμε. Δεν μας χαρίστηκαν. 

Κρατήσαμε την Εταιρεία μας, στην πιο δύσκολη φάση της Ελληνικής Οικονομίας, ως 
την Πρώτη Ασφαλιστική. 

Πρέπει όλοι να δώσουμε ψήφο εμπιστοσύνης στο ΔΣ του Συλλόγου να βγάλει ένα 
αποτέλεσμα, ώστε να φτάσει ξεκάθαρο το μήνυμα στα αυτιά των Διοικούντων της 
ΕΤΕ και όσων άλλων εμπλέκονται στην διαδικασία της πώλησης, καθώς και στα αυτιά 
των υποψήφιων αγοραστών, ότι οι εργαζόμενοι της Εθνικής Ασφαλιστικής είναι ένα 
ανθρώπινο δυναμικό ενωμένο, συμπαγές, με ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ και ΗΘΟΣ. 

Σας καλούμε να δώσετε ψήφο εμπιστοσύνης στο ΔΣ του Συλλόγου, όπως κάνετε 
πάντα σε ανάλογες σοβαρές περιστάσεις. 

Εμπιστευόμαστε την κρίση σας, το αύριο θα μας βρει πάλι όλους μαζί. 

 

Γιώργος Κουβαρδάς   

Γεράσιμος Μπόγρης  

Γιάννης Νασούφης  

Απόστολος Τζανετής  

Μανώλης Τσουκαλάς  

 


